
Protokoll nr 6/2021 fört vid styrelsemöte via Zoom den 6 april
2021.

Närvarande: Göran Björkman, Inger Johansson, Kicki Svalin,
Amanda Johnsson, Anders Rosdahl, Marlene Junholt,
Josephine Wistrand, Sanna Carlsvärd.
Adjungerad: Robert Olsson t.o.m. § 5.

      Frånvarande: Åsa Juntti.

§ 1. Mötets öppnande.
Ordförande Göran Björkman hälsade välkommen och förklarade mötet öppnat.

§ 2. Godkännande av dagordning.
Det framtagna förslaget till dagordning godkändes.

§ 3. Val av justerare.
Till justerare valdes Amanda Johnsson.

§ 4. Föregående protokoll.
Årsmötesprotokollet och de konstituerande mötets protokoll är godkända.

§ 5. Ekonomi – Kassörens rapport.
På transaktionskontot finns idag 43339:- på bankkonto 194139:- och på Hälsokontot
14930:-
Robert Ohlsson står kvar som tecknare av klubbens bankkonton till bankens godkännande 
av ny tecknare är klart.
Banken godkände inte protokollen med justeringar via Kivra utan vill ha original 
namnteckningar på protokollen. Robert överlämnar ekonomin och samtliga handlingar till
vår nya kassör Anders Rosendahl.

§ 6. Ärenden från Facebook.
Förslag från AK gällande Hälsokontot. En tydlig förklaring till Hälsokontots användning
diskuterades ock AK förslag gicks igenom. Styrelsen vill fila mera på formuleringen
via facebook. Gällande den ekonomiska biten så ska pengarna användas till beslutad 
forskning. Pengar ska alltid finnas på kontot men är forskning inte aktuell går det att 
ansöka om bidrag till lämplig verksamhet. Hälsokontot tas upp till beslut på nästa
styrelsemöte.

Anmälda till Avelsutbildning är Anette Essman och Christel Fredriksson som får
rapportera till övriga i AK och styrelsen.

§ 7. Skrivelser.
Vår sekreterare Inger Johansson fortsätter att ta emot och besvara post.
De flesta skrivelser idag från SKK går inte till ordforande@eurasierklubben.se
Göran Björkman undersöker detta.

Från PostNord gällande porto priser har vidarebefordrats till kassören.                              
Från SKK att antalet platser utökats till avelsutbildningen.



Från AK protokoll från mötet den 25 april.
SSUK får en kopia av alla protokoll förda på styrelsemöten.
Till SKK gällande förfrågan på namnuppgifter på ordförande, avelsråd,valphänvisning m.m.

§ 8. Kommittéerna med genomgång av arbetsbeskrivning
Arbetsbeskrivningen genomgicks, några kommitté beskrivningar saknas och läggs till
vid nästa möte.

a) Utställningskommitté:  Ny i kommittén är Göran Björkman.  Planeras en inofficiell
utställning i höst.

b) Avelskommitté: Planerar ett flertal uppfödarmöten via Zoom. Att ha en särskild sida
med information i Eurasierbladet och på klubbens hemsida. Annika Håkansson har gått ur 
AK och kommittén önskar fler avels intresserade medlemmar. Förfrågan har gått ut via 
facebook.

c) PR-informationskommitté beslutades att upphöra och istället bildas en 
Aktivitetskommitté.

d) MH-& BPHkommitté.: Sanna Carlsvärd och Marlene Junholt ingår i kommittén och
uppgiften är att om intresse finns boka dag för eurasier på godkänd befintlig BPH bana
där tävlingsledare och domare ingår. Om dagen inte blir fulltecknad går det bra att ta in 
annan ras. Ofta har BPH platsen reserv hundar att fylla upp dagen med.

e) Redaktionen inga förändringar i kommittén. Ett videomöte planeras för redaktionen
och Amanda Johnsson tar fram en arbetsbeskrivning till nästa styrelsemöte.
Amanda Johnsson är fortsatt ansvarig utgivare för Eurasierbladet.

f) Förslag om aktivitetskommitté. Styrelsen beslutade att tillsätta en aktivitetskommitté
som förutom ansvaret för utställningsmontrar planerar och hjälper till vid olika aktiviteter.
Ordförande eller Åsa Juntti tar kontakt med de personer som ingått i PR-kommittén i första 
hand och hör om de är intresserade och vill vara med.

§ 9. Hundhosta.
Arbetet med att kartlägga misstänkt PCD fortsätter. Ev. har ytterligare en linje hittats och
Laboklin vill ha flera prover. Styrelsen beslutade om 6 st nya blodprover för undersökning
av den nya linjen. Blodprov som tas kostar allt från 220:- till 1500:-. En djursköterska tar 
provet till ett billigare pris än en veterinär.

§10. Åtgärdslista.
a) Återbetalning av medlemsavgifterna enl. årsmötesbeslut.Styrelsen beslutade att annonsera
på Hemsidan, Eurasierbladet och FB så de medlemmar som önskar få 25:- tillbaka av 
betald medlemsavgift kontaktar vår kassör Anders och lämnar kontouppgifter.

b) Hänskjuten fråga: Exteriörbedömning. Styrelsen beslutade att inte anordna någon egen
bedömning då uppfödarnas intresse inte varit stort och bedömningar i SKKs Länsklubbs 
regi anordnas på många olika platser. SSUK anordnar också en bedömning i Skåne.

c) Zoom. Vi har löst ett års abonnemang på 1675:- Nycklar till Zoom finns hos Anders,
Amanda och Kicki. Kommitté som vill anordna Zoom möte kan vända sig till Anders
för nyckel.



d) Vi rättar oss efter SSUK allmänna regler.
Reducerad avgift om man är med i annan rasklubb tas bort från vår hemsida och 
Eurasierbladet. Medlem får själv ansöka om reducerad avgift hos kassören.

Vi har felaktigt redovisat utlandsmedlemmar till SSUK som vanliga helbetalande
medlemmar och erlagt en avgift på 70:- för dessa istället för 10:- som ska betalas för en        

            utlandsmedlem.
Ordförande kontaktar Menno Visser som tog upp utlandsmedlemskapet på årsmötet.

§11. Övriga frågor
Klubben sponsrar BPH med 200:- under år 2021. Resultat eller kvitto sänds till kassören.

SKK skrivelse gällande begränsning av hereditärt.fri. Kopia har gått till AK för vidare
förmedling till uppfödarna.

§12. Nästa Möte.
Torsdag den 6 maj kl.19.00.

§13. Mötets avslutning.
Ordförande tackade deltagarna och förklarade mötet avslutat. Kl 20.30

Vid protokollet Ordförande Justerare

Inger Johansson Göran Björkman Amanda Johnsson

 

     


